

饮品

DRINKS

Person 位

咖啡

COFFEE

特浓咖啡, 美式咖啡, 卡布奇诺, 拿铁
Espresso, Americano, Cappuccino, Café Latte 68

以上咖啡均可制成低因咖啡
All Coffee can be served with Decaffeinated Coffee

软饮

SOFT DRINK

可乐, 雪碧, 零度可乐
Coke, Sprite, Coke Zero 38

矿泉水

MINERAL WATER

STILL WATER 无气矿泉水
依云
Evian 330ml 58

SPARKLING WATER 气泡水
依云
Evian 330ml 58

巴黎水
Perrier 330ml 58

鲜榨果汁

FRESH SQUEEZED JUICE

橙子, 苹果, 西瓜
Orange, Pink Lady Apple, Watermelon 58

中式茗茶

CHINESE TEA

Person 位

GREEN TEA 绿茶

极品明前龙井

Long Jing Ji Pin Ming Qian

198

龙井茶春茶最佳，明前最为珍贵，不经过发酵，保留了茶叶最清新的味道，叶片青绿，匀整有光泽，味道清甜可口，入口柔和幽香。

Spring Dragon Well tea is the best, with pre-Qingming (Mingqian) being the most precious. It is not fermented, preserving the freshest flavor of the tea leaves. The leaves are green, uniform, and glossy, with a sweet and pleasant taste and a smooth, subtle aroma.

WHITE TEA 白茶

知味老白茶

Aged White

188

精选贮存多年的老白茶，香气自带药香、陈香，回甘中带点点粽叶的味道，茶味茶香浓烈而又干爽不涩口。

The selected aged white tea, stored for many years, has a fragrance with medicinal and aged notes. Its aftertaste carries a hint of bamboo leaf flavor. The tea is strong in flavor and aroma, yet dry and smooth, not astringent.

茉莉银针

Jasmine Silver Needle

128

茉莉银针采用白毫银针的早春鲜叶，做成烘青绿茶，再加窈茉莉鲜花，成茶条素纤细如针，匀齐挺直，满披毫毛，香气鲜爽浓郁，汤色清澈明亮。冲泡时茶芽耸立，沉落时雪花下落，蔚然奇观。

This Jasmine tea uses Bei Hoi Silver Needle tea leaves, which are then scented with jasmine flowers, imbuing a delicate floral taste. This tea has a clean and bright flavour.

中式茗茶

CHINESE TEA

Person 位

PU'ER TEA 普洱茶

大益黄印（熟） Da Yi Ripe Pu'er

268

选用勐海区大树春茶渥堆发酵制作，茶品采用较幼嫩茶菁精制而成，芽头肥壮，带有淡淡的荷香。

The tea is made from large-leaf spring tea from Menghai, fermented through pile fermentation. It is crafted from relatively tender buds that are plump and have a subtle lotus fragrance.

OOLONG TEA 乌龙茶

大红袍 Da Hong Pao

238

茶树生长在高山岩壁之上，故称武夷岩茶，外形条索紧实，色泽绿褐鲜润，汤色橙黄明亮，带有兰花香，高香持久。

The tea trees grow on high mountain rock cliffs, hence the name Wuyi Rock Tea. The leaves are tightly rolled with a greenish-brown, fresh color. The tea liquor is bright orange-yellow, with a persistent orchid aroma and a high, lasting fragrance.

BLACK TEA 红茶

金骏眉 Jin Jun Mei

188

正山小种的一个优质分支，其叶片是选用高山原生态的小种鲜嫩茶芽，并以复杂的制茶工艺纯手工完成，外形细而紧实，修长如眉，并伴有金色茶毫，其口感饱满甘甜，绵顺滑口，齿间留香。

A premium variety of Zhengshan Xiaozhong tea, made from tender tea buds of high-altitude, pristine small-leaf tea plants, and handcrafted using a complex tea-making process. The leaves are fine, tightly rolled, and slender like eyebrows, with golden tips. It offers a full, sweet flavor with a smooth, velvety texture and a lingering aroma on the palate.

西式茗茶

WESTERN TEA

Person 位

英式早茶

English Breakfast

98

英式早餐茶的茶汤浓郁醇厚，搭配牛奶可以增加口感的丰富度和甜度。

The tea liquor of English Breakfast Tea is rich and robust, and pairing it with milk can enhance its flavor and sweetness.

大吉岭茶

Darjeeling

98

大吉岭的茶汤通常呈金黄色或琥珀色，口感轻盈，带有独特的风味和花果香。

The tea liquor of Darjeeling tea is usually golden yellow or amber, with a light body and distinctive flavor of floral and fruity notes.

伯爵茶

Earl Grey

98

伯爵茶以其独特的佛手柑香气为标志，因其高雅的香气和柔和的口感而深受茶爱好者的喜爱。

Earl Grey tea is characterized by its distinctive bergamot aroma, and its elegant fragrance and smooth taste are greatly appreciated by tea lovers.

薄荷茶

Peppermint

98

薄荷茶是一种以薄荷叶为主要原料制成的草本茶，以其清新、凉爽的口感而著称。

Peppermint tea is made primarily from peppermint leaves and is known for its refreshing and cooling taste..